
      

        

         

Nijverdal,  25 juni 2015. 

Betreft: samenwerking in WT4 verband 

  

Geachte leden van het college, 

Naar aanleiding van de samenwerking in WT4 verband heeft weekblad De Roskam 
een artikel geschreven. 
In dat artikel van De Roskam van 18 juni jl. staat dat gemeente Hellendoorn de 
samenwerking in WT4-verband frustreert. De burgemeester van Wierden noemt dat; 
“Robben liet ook weten dat de samenwerking in bestuurlijk opzicht weinig tot niets 
meer voorstelt, ofschoon het de afgelopen vier jaar 450.000 zou hebben 
opgeleverd/bespaard. Er is, mede door de houding van Hellendoorn en Twenterand 
nu gekozen voor samenwerking als ambtenaren elkaar vinden en samen taken willen 
oppakken.” 
 
In de commissie ABZM van 26 juni jl. noemde de burgemeester dat de 
samenwerking in WT4verband € 650.000 heeft opgeleverd voor gemeente 
Hellendoorn. Tevens noemde zij dat je niet kon stellen dat de samenwerking niets 
heeft opgeleverd. 
De fractie van BurgerBelang vraagt zich af welke berichtgeving klopt. 
 
Daarnaast vinden we het een kwalijke zaak dat samenwerkingspartners op deze 
manier over elkaar spreken. 
 
Als laatste willen wij graag benadrukken dat de samenwerking met de directe, kleine 

gemeentes van grote waarde is omdat er over het algemeen meer overeenkomsten 
en gezamenlijke streefdoelen zijn in vergelijking met de grotere gemeentes uit het 
samen14 samenwerkingsverband.  
 
Graag vernemen we de reactie van het college in de raadsvergadering van 29 juni 
a.s. op de berichtgeving in De Roskam en daarnaast horen we graag welke (re)actie 
u gaat nemen naar aanleiding van de uitspraken van de burgemeester van Wierden. 
 
Namens de fractie van BurgerBelang, 
Diantha Geurts Bakker 


